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z médií

Poslanci rozhodnou o dočasném odkladu sankcí za nevydávání elektronických receptů

vloženo: 28.1.2018, 10.30

Martin BENDA, moderátor -------------------- Poslanci rozhodnou o dočasném odkladu sankcí za nevydávání
elektronických receptů. Platil by pro letošní rok. Elektronický recept je povinný od začátku roku. Lékařům
podle platného zákona...

Vít Kaňkovský: Lidem po pracovních úrazech svitla naděje

vloženo: 23.1.2018, 18.53

Praha 23. 1. 2018 - Sněmovna dnes schválila v prvním čtení návrh našeho poslance Víta Kaňkovského
/podán společně s Patrikem Nacherem/, kterým se mění zákoník práce. Konkrétně jde o změnu
nelogického a nespravedlivého...

Interpelace Jana Čižinského a Víta Kaňkovského na premiéra Andreje Babiše

vloženo: 18.1.2018, 22.41

Praha 18. 1. 2018 - O udělení mezinárodní ochrany z důvodu politického a náboženského pronásledování pro
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sedm desítek čínských křesťanů rozhodne ministerstvo vnitra v dohledné době. 

Poslanci navrhli přesuny v rozpočtu za 100 miliard. Nová ministryně financí většinu odmítá

vloženo: 15.12.2017, 23.50

Přesuny za téměř 100 miliard korun navrhli poslanci v druhém čtení návrhu státního rozpočtu. Přidávat chtějí
například na sociální služby, školy, platy učitelů nebo na opravy silnic. Proti většině návrhů...

Sociální výbor doporučil dát v rozpočtu 3 mld. na sociální služby

vloženo: 7.12.2017, 19.12

Praha - Sněmovní sociální výbor dnes doporučil, aby se v projednávaném rozpočtu na příští rok našly
chybějící tři miliardy korun na sociální služby. Souhlasil také s přesunem 220 milionů korun...
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Odklad eReceptu Sněmovna brzy schvalovat nebude

vloženo: 7.12.2017, 12.56

Občanští demokraté neuspěli včera ve Sněmovně s návrhem, aby poslanci mohli už příští týden schvalovat
možný odklad zavedení povinných elektronických receptů. Pro odklad chtěla část poslanců využít technickou
vládní novelu,...

Cena 7 milionů. Tendr o noviny kraje má dohru

vloženo: 4.12.2017, 10.19

Předsedkyně kontrolního výboru krajského zastupitelstva Helena Vrzalová překročila své pravomoci. Myslí si
to část členů výboru. Bez konzultace s nimi totiž odpověděla na podnět k prošetření postupu při výběru u...
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Návrh na dvě složky zdravotního pojištění

vloženo: 3.12.2017, 20.00

Daniela PÍSAŘOVICOVÁ, moderátorka -------------------- Pacienti by do budoucna mohli sami rozhodovat, jakou
sumu zaplatí na zdravotním pojištění. S návrhem na změnu přišel Svaz zdravotních pojišťoven. Částka by se
mohla skládat...

PŘEHLEDNĚ: Rok krajských koalic

vloženo: 3.12.2017, 15.50

Od krajských voleb uplynul jeden rok. Jak si ve třinácti krajích vedou po volbách složené koalice, co si o jejich
vládnutí myslí opozice a jaká nejdůležitější témata museli zastupitelé řešit...
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Gentlemani silnic zachránili motorkáře, který při nehodě přišel o nohu

vloženo: 15.11.2017, 18.35

Vysočina má čtyři nové Gentlemany silnic. Radka Špringerová, Víť Kaňkovský a manželé Řehákovi zachránili
život zraněnému motorkáři, který měl v červnu v Třešti těžkou dopravní nehodu, při níž přišel o...

Veřejné slyšení: Zmírněte antikuřák

vloženo: 18.10.2017, 11.39

Protikuřácký zákon, který v Česku platí od letošního 31. května, by se měl zmírnit, aby kvůli němu
nepřicházely zejména venkovské hospody a restaurace o hosty.
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Vít Kaňkovský: Pořád jsem si říkal, že tu bitvu není možné vzdát

vloženo: 16.10.2017, 22.27

Senát schválil v polovině srpna novelu zákona č. 329/2011 Sb., o poskytování dávek osobám se zdravotním
postižením. Je to již druhá norma, kterou se podařilo prosadit díky spolupráci NRZP ČR...

Co říkají krajští volební lídři na problematiku dětských spolků?

vloženo: 13.10.2017, 11.06

Jako střešní organizace dětských spolků na Vysočině jsme v minulých dnech položili sedm otázek lídrům
kandidátek osmi politických stran a hnutí, které kandidují v blížících se parlamentních volbách. Jsem
přesvědčeni, že volnočasové aktivity...
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Doktory ničí administrativa

vloženo: 12.10.2017, 20.36

Vysočina se potýká s nedostatkem praktických lékařů a zubařů. Například v Černovicích nemohli doktora
sehnat přes dva roky. A to město nabízelo i parcelu na dům za korunu. MF DNES...

Údržba zdravotnických přístrojů i školení k nim budou jednodušší

vloženo: 12.10.2017, 20.25

Zdravotnickým zařízením se zjednoduší odborná údržba a opravy přístrojového vybavení i školení
zaměstnanců o používání a obsluze přístrojů.


